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Zápis z 18. zasedání akademického senátu FM ze dne 12. 9. 2022 
 

Přítomni:  

Zaměstnanci: Jan Kamenický, Jan Koprnický, Otto Severýn, Jana Vitvarová 
Studenti: Ondřej Havelka, Jan Kocman 
Omluveni: Jan Březina, Josef Černohorský, Lukáš Krčmář 
Hosté: Zdeněk Plíva, Markéta Rous, Martin Rozkovec (pouze na bod 7) 
 
 

Program: 

1. Zápis ze 17. zasedání AS FM ze dne 1. 7. 2022 

Návrh usnesení: Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje zápis ze svého 17. 
zasedání ze dne 1. 7. 2022. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno s výsledkem: pro 5 hlasů, proti 0 hlasů a 1 se 
zdržel. 

Usnesení bylo přijato. 

 

2. Výroční zpráva o činnosti FM za rok 2021 

Z. Plíva představil Výroční zprávu o činnosti FM za rok 2021.  

Návrh usnesení: Akademický senát schvaluje Výroční zprávu o činnosti FM za rok 2021 
v předloženém znění. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno souhlasem všech přítomných. 

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Výroční zpráva o hospodaření FM za rok 2021 

Z. Plíva představil Výroční zprávu o hospodaření FM za rok 2021. Následovala diskuze týkající 
se hospodářského výsledku FM za účasti tajemnice FM. 
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Návrh usnesení: Akademický senát schvaluje Výroční zprávu o hospodaření FM za rok 2021 
v předloženém znění. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno souhlasem všech přítomných. 

Usnesení bylo přijato. 

 

4. Změna statutu FM 

Z. Plíva komentoval navrhovanou změnu Statutu FM. Ruší se Stipendijní řád FM a jeho roli 
přebírají tyto předpisy: Stipendijní řád TUL, Směrnice děkana č. 2/2022 – O stipendiích 
studentů bakalářských a magisterských studijních programů na FM TUL a Směrnice děkana 
č. 3/2016_rev06 – Přiznání stipendií studentům doktorských studijních programů na FM. 

Návrh usnesení: Akademický senát schvaluje „Statut FM“ v předkládaném znění. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno souhlasem všech přítomných. 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Směrnice děkana č. 2/2022 

Z. Plíva komentoval Směrnici děkana č. 2/2022. Jedná se o upřesnění Stipendijního řádu TUL 
v podmínkách FM. Na nezmíněné typy stipendií (tvůrčí a sportovní) se vztahuje Stipendijní 
řád TUL. Sazba základu stipendia bude aktualizována dle vývoje čerpání stipendijního fondu. 

Návrh usnesení: Akademický senát bere na vědomí informaci o Směrnici děkana č. 2/2022. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno souhlasem všech přítomných. 

Usnesení bylo přijato. 

 

6. Směrnice děkana č. 3/2016_rev06 

Z. Plíva komentoval změny ve Směrnici děkana č. 3/2016_rev06 ke stipendiím studentů DSP. 
Následovala diskuze. 

Návrh usnesení: Akademický senát bere na vědomí informaci o změně Směrnice děkana 
č. 3/2016. 
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Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno souhlasem všech přítomných. 

Usnesení bylo přijato. 

 

7. Různé 

M. Rozkovec (se) informoval o organizaci voleb do AS FM pro období 2022 – 2025. 
Následovala krátká diskuze. Bude rozeslán hromadný email v rámci FM s informací 
o vyhlášených volbách a harmonogramu. 

J. Vitvarová se dotázala na výsledek přijímacích zkoušek pro ukrajinské studenty – kolik jich 
bylo přijato, jakým způsobem se budou vyučovat atd. Z. Plíva – zatím je v jednání, jakým 
způsobem bude v praxi řešeno. Výuka ČJ s hodnotou 6 kreditů je již schválena. 

J. Koprnický se dotázal, co se bude dít v průběhu tří týdnů mezi ukončením zkouškového 
období v zimním semestru a datem prvního dne letního semestru. Z. Plíva komentoval, že je 
vše ještě v jednání a že budeme všichni včas informováni, jakmile budou známy podrobnější 
informace. 

J. Vitvarová poukázala na problém s opuštěním budov TUL bez čipové karty s oprávněním, 
což by mohlo v případě nebezpečí představovat riziko. 

 

Zapsal:       doc. Ing. Otto Severýn, Ph.D. 
V Liberci dne 12. 9. 2022     předseda AS FM 


